

# MAKLUMAT PEMBAYARAN

Baca halaman ini dalam bahasa setempat anda:

- [العربية](#)
- [中文](#)
- [Hrvatski](#)
- [Ελληνικά](#)
- [עברית](#)
- [हिन्दी](#)
- [Indonesia](#)
- [Melayu](#)
- [Русский](#)
- [Slovenčina](#)
- [ไทย](#)
- [Türkçe](#)
- [اردو](#)

Bayaran diproses oleh rakan kongsi pemudahan dan penunaian jualan antarabangsa kami, Global-E. Jenis pembayaran berikut diterima di [michaelkors.global](https://michaelkors.global) untuk pembelian dalam talian:

Destinasi	Kaedah Pembayaran Yang Tersedia
Australia	American Express Afterpay Amazon Pay Apple Pay Diners Club Klarna Pay in 4 Mastercard PayPal Pay in 4 Visa
Bahrain	American Express Diners Club Mastercard PayPal Visa
Croatia	American Express Apple Pay Diners Club Mastercard PayPal Visa

Mesir	Mastercard PayPal Visa Fawry
Ghana	American Express Mastercard PayPal Visa
Greece	American Express Apple Pay Diners Club Mastercard Klarna Pay in 3 PayPal Visa
Hong Kong, China	American Express Alipay Apple Pay Diners Club JCB Mastercard PayPal Union Pay Visa
India	American Express Diners Club Mastercard PayPal Visa
Indonesia	American Express JCB Mastercard PayPal Visa OVO Doku

Israel	American Express Apple Pay Diners Club Mastercard PayPal Visa
Lebanon	American Express Mastercard PayPal Visa
Malaysia	American Express JCB Mastercard PayPal Visa Grab Pay MOL Pay
New Zealand	American Express Apple Pay Diners Club Mastercard PayPal Visa
Nigeria	American Express Mastercard PayPal Visa
Pakistan	American Express Mastercard PayPal Visa
Filipina	American Express Mastercard PayPal Visa JCB

Qatar	American Express Diners Club Mastercard PayPal Visa
Rusia*	American Express Apple Pay Diners Club Mastercard Moneta PayPal Qivi Wallet Pembayaran Dompot Rusia Visa Yandex
Singapura	American Express Apple Pay Diners Club eNETS JCB Mastercard PayPal Visa Grab Pay
Republik Slovakia	American Express Diners Club Mastercard PayPal Visa
Afrika Selatan	American Express Diners Club Mastercard PayPal Visa Apple Pay EFT

Taiwan, China	American Express Apple Pay JCB Mastercard PayPal Visa
Thailand	American Express Diners Club JCB Mastercard PayPal Visa
Turki	American Express Diners Club Mastercard Visa
Ukraine*	Mastercard Apple Pay PayPal Qiwi Wallet Visa

\*Tidak tersedia buat masa ini.

Penahanan keizinan bagi jumlah keseluruhan pesanan anda dikenakan pada kaedah pembayaran sewaktu pesanan dibuat tetapi anda tidak akan dikenakan caj sehingga pesanan anda dihantar. Jika pembayaran anda tidak diizinkan, anda akan menerima mesej pada halaman daftar keluar untuk mencuba bentuk pembayaran lain.

Sila ambil perhatian bahawa bukan semua kaedah pembayaran boleh digunakan untuk setiap jenis pesanan – kaedah pembayaran yang boleh digunakan untuk pesanan anda akan dipaparkan semasa mendaftar keluar.

Anda mungkin akan dikenakan yuran tambahan (seperti yuran urus niaga asing atau yuran rentas sempadan) atau surcaj yang dikenakan oleh bank atau pengeluar kad kredit/debit anda. Caj atau yuran tersebut tidak dikenakan oleh Michael Kors atau Global-e, dan kami serta Global-e tidak mengawal dan tidak dapat mengurangkan caj tersebut. Sila hubungi bank atau pengeluar kad anda jika anda mempunyai pertanyaan berkenaan caj atau yuran yang mungkin dikenakan.

Proses daftar keluar kami menggunakan Verified by Visa, MasterCard SecureCode dan American Express SafeKey, mengikut kesesuaian, untuk mengesahkan transaksi dalam talian anda.

Sila ambil perhatian: Buat masa ini, Kad Hadiah klasik Michael Kors atau E-Kad Hadiah Michael Kors tidak boleh dibeli atau ditebus di [michaelkors.global](http://michaelkors.global).

## HARGA DAN CUKAI

Pesanan yang dibuat di [michaelkors.global](http://michaelkors.global) untuk penghantaran ke India, Rusia dan Ukraine mungkin tertakluk pada duti dan cukai tambahan, yang perlu dibayar oleh penerima.

Harga yang dinyatakan di [michaelkors.global](http://michaelkors.global) adalah muktamad dan termasuk semua duti dan cukai import, untuk destinasi berikut:

Australia, Bahrain, Croatia, Mesir, Ghana, Greece, Hong Kong, Indonesia, Israel, Lebanon, Malaysia, New Zealand, Nigeria, Pakistan, Filipina, Qatar, Singapura, Republik Slovak, Afrika Selatan, Taiwan, Thailand, Turkiye dan Vietnam. Tiada caj tambahan yang perlu dibayar semasa daftar keluar atau penerimaan.

Kami berusaha keras untuk memaparkan secara tepat warna, ciri, harga dan ketersediaan produk kami pada laman web dan pembatalan pesanan merupakan perkara terakhir yang akan kami lakukan. Sebab yang paling biasa bagi pembatalan adalah jika item kehabisan stok, jika kami mengesyaki penipuan atau jika produk atau harga yang salah telah disenaraikan. Kami akan memaklumi anda dengan secepat mungkin jika pesanan anda dibatalkan. Untuk sebarang pertanyaan berkenaan pesanan yang dibatalkan, sila hubungi pasukan [Perkhidmatan Pelanggan](#) kami.

Pesanan anda tidak disahkan dan kami tidak akan mengebilkan kaedah pembayaran anda sehingga pesanan anda dikirimkan. Jika anda membuat pesanan yang telah diserahkan tetapi belum diterima, telah dibatalkan atau masih diproses, anda akan masih melihat caj belum selesai pada kaedah pembayaran anda. Anda boleh menjejak pesanan anda pada bila-bila masa dalam talian melalui halaman [Status Pesanan](#) kami.

## PEDAGANG DALAM REKOD

Global-e ialah rakan kongsi pemudahan dan penunaian jualan antarabangsa kami. Global-e merupakan penjual dalam rekod bagi semua kontrak pembelian dan penjualan barangan. Global-e akan memproses bayaran anda dan penghantar yang disahkan akan menghantar pesanan anda. Bayaran akan dinyatakan pada penyata anda sebanyak yang dicaj oleh **\*\*Global-e / Michael Kors\*\***. Semua pembelian yang dibuat di [michaelkors.global](http://michaelkors.global) tertakluk pada [Terma dan Syarat](#) dan [Dasar Privasi](#) Michael Kors.

\* NOTA: Bergantung pada lokasi anda, bayaran mungkin dihalakan melalui Global-e Australia Pty Ltd., sekutu kami.

Terakhir Dikemas Kini: 17.05.2023